
Ook ik kan mij niet vinden in het wetsvoorstel. Ik zie het nut van de groepen van KP en PT 
samenvoegen niet. Het zijn mijn inziens twee verschillende takken van sport. Waar de KP meer de 
nadruk leggen op het management en onderzoek, hebben wij ons 4 jaar lang verdiept in het verfijnen 
van therapeutische vaardigheden. Dit verschil is daarna nog verder schreef gegroeid gezien de 
psychotherapeuten daarna doorgaans in het werkveld ook meer bezig houden met het geven van 
therapie en dus hier veel meer vlieguren in hebben gemaakt dan de KP-ers die ook management 
taken doen in hun functie.  

Dat de PT-ers nu nog een overgangsregeling moeten gaan doen om in een basisberoep terecht te 
komen die ze allang ontgroeid zijn, begrijp ik ook niet. De psychotherapeut die geen GZ opleiding 
hebben gehad, hebben een jaar langer opleiding hebben gehad t.a.v. de psychotherapeuten die wel 
een GZ opleiding hebben gehad. Dit met het idee dat wij dus daarna dezelfde kwalificaties hebben als 
de PT-ers met GZ opleiding.  

Een persoonlijke noot die ik hier nog aan wil toevoegen is dat ik mijn laatste opleidingsjaar een vak 
moest inhalen die nu ineens in het eerste jaar werd gegeven van de opleiding. Ik kwam zodoende in 
de klas terecht van de GZ-ers die de PT opleiding deden maar dan in hun eerste jaar PT waren. Ik 
schrok van de competentie van die groep die echt ver beneden onze competenties lagen. Dit laat ook 
zien dat, ookal waren zij GZ-ers met soms al 10 jaar werkervaring, dit echt een basisberoep is en de 
PT opleiding niet.  

Zodoende vind ik het persoonlijk het een degradatie van de psychotherapeut als zij ineens met de 
KP-er gelijks worden gesteld gezien zich minder hebben gespecialiseerd in de therapeutische 
vaardigheden. Dat dit dan zou worden vereffend met hun lesstof die zij in de GZ opleiding hebben 
gehad, is mijn inziens niet kloppend met bovenstaand verhaal. 

Ook hoor ik een gerucht dat het mogelijk nog zo is dat wij als PT-ers misschien nog management en 
onderzoek zouden moeten doen om gelijk te staan aan de KP-ers. Ik zie daar echt helemaal niet het 
nut van in. Vele psychotherapeuten werken zelfstandig, net zoals ik en hebben niets van doen met 
management en onderzoek. Mijn kwaliteit van therapieën gaan er niet op vooruit, sterker nog, het 
weerhoudt mij er van om nog om juist nog meer wel nuttige opleidingen te volgen die mijn 
therapieën beter maken. Zo wil ik zelf de psychoanalytische psychotherapie nog gaan volgen.  

Tot slot is het ook zonde van ieders geld om zich te laten omscholen tot een GZ-psycholoog om 
vervolgens precies hetzelfde werk te mogen doen in mijn eigen praktijk. 


